
 

 
 

Daily Learning Requirement for Tablets - All Ta’allum Students – Years 4 - 10 

August 24th’ 2023 

Dear Parents 

We remind you that working tablets are an essential item for all Ta’allum students Years (3-10) in 

every lesson and for home learning.  The tablets enable all students to have greater engagement with 

their learning. Without a tablet your child will be significantly disadvantaged in lessons and will not be 

able to access the full range of learning resources, which includes programmes such as Century Tech, 

Accelerated Reader, and many others. 

All parents commit to purchase a tablet for their child as part of the agreement signed during the 

registration process.  

We feel certain that you will wish to remind your child to show a strong sense of personal 

responsibility and positive working attitude by bringing a fully charged working tablet to school every 

day. Although we sincerely hope it will be unnecessary, a behaviour points sanction will be given to 

students who fail to comply without good reason. 

In the event of your child’s tablet being damaged or requiring repair, please contact the IT Department 

to register the issue immediately.  

We thank you, as always, for your cooperation and support and we wish your child the best of success 

for the year ahead 

Yours faithfully 

 

Principal  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 ( في أكاديمياّت "تعلّم" 10 – 3التاّبلت متطلّب للتعّلّم اليوميّ لطلبة الصّفوف: )

24/8/2023 

 ولياء الأمور الكرام أالسّادة 

 تحيّة طيبّة، وبعد: 

في كلّ (  10  –  3بالنّسبة إلى طلبة "تعلّم" في الصّفوف: )  اأساسي    اأمر  يعُدّ  استخدام التاّبلت  نودّ تذكيركم بأنّ  فإننّا      

  . ومن دون دروسهمفي    المشاركة بشكل أكبرمن    طلبة هذه الصّفوفجميع  . إنّ التاّبلت يمكّن  وفي التعّلّم البيتيّ   ،حصّة

يتمكّن من الوصول إلى المجموعة الكاملة من مصادر التعّلمّ  كثيرًا من المميزات في الحصص، ولن  الطّالب التاّبلت يخسر

 ، والعديد من البرامج الأخرى. Accelerated Reader، وCentury Techالتّي تشتمل على برامج، مثل: 

في أثناء  معهم    الموقعّة كبند من بنود الاتفّاقيّة    (10  –  3لأبنائهم في الصّفوف: )مور بشراء التاّبلت  الأيلتزم جميع أولياء      

 عمليّة التسّجيل. 

  اموقفً أن يظُهروا و ،المسؤوليّة الشّخصيّة أن يتحمّلواأنكّم ستحرصون على تذكير أبنائكم بضرورة  مننحن على يقين      

إلى تسجيل نقاط سلبيّة في    ألّا نضُطرّ ،  حق ا. ونرجو،  كلّ يومبإحضار التاّبلت إلى المدرسة مشحون ا شحن ا كاملً     اإيجابي  

لسبب غير   يحضرون التاّبلتء الّذي سوف يتُخّذ في حقّ الطّلبة الّذين لا  الجانب السّلوكيّ في حقّ أيّ طالب، وهو الإجرا

 وجيه.

 ؛ لتوثيق المشكلة. فورًا ITيرُجى التوّاصل مع قسم   -وفي حال تلف تابلت ابنكم أو عند الحاجة إلى صيانته

 في هذا العام الدّراسيّ.  التوّفيق والسّدادلأبنائنا الطّلبة  راجينونشكركم، كما هو الحال دائمًا، على تعاونكم ودعمكم، 

 
 مع أطيب التحّيّات،،، 

 لأكاديميّة ا ة/مدير                                                                                                               

 

 

 

 

 

 

 

 
 


